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Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke
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"lés Hivatala

Érkezett: 1013 JúN 17
Írásbelikérdés

Új változat a K/11584. sz . helyett !

Hcl,ybcn

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. éví

XXXVi. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

46/1994. (IX. 30 .) OGY határozat 91 .§-ára kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlóné

nemzeti fejlesztési miniszter asszonyho z

„Mikorra várható a kiemelt vasúti vonalak mentén lév ő vasútállomások pl . a
balatonfőkajári vasútállomás felújítása?” - címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A magyarországi közösségi közlekedés állapotának, színvonalának, valamint a hazai turiszti -

kai élet – országképre is komoly hatással lévő – „szimbólumainak” tekinthetők a vasúti köz-

lekedés közösségi létesítményei, nevezetesen az indulás és érkezés mindenkori komfortját ,

hangulatát nagyban behatároló vasútállomások, várakozó helyiségek .

Az elmúlt évtizedben számos vasútállonnás magas színvonalú felújítása, korszer űsítése tör-

tént meg vagy kezdődött meg Magyarországon, így például a turisztikai szempontból ki -

emelkedő jelentőségű vasútvonalon elhelyezkedő Balatonfüred vasútállomása a közeljövő-

ben – az Európai Unió támogatásával – 547 millió forintból újulhat meg és válhat a térség

egyik legszínvonalasabb intermodális közlekedési csomópontjává .

Bőven van még ugyanakkor olyan vasútállomás, amelynek az állapota vitathatatlanul indo-

kolttá tenné a mielőbbi felújítást, ennek részleteirő l és a kormány ez irányú szándékairól, le-

hetőségeirő l azonban egyelőre nem sokat tudni .
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Mindezekkel összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem Önhöz:

1 _ Egyetért-e azzal, hogy számos kiemelt vasútvonal mellett lév ő vasútállomás pl .

balatonfőkajári - jelenlegi állapotában nem alkalmas a vasúton közleked ők kulturált

körülmények között történő kiszolgálására?

2 . Egyetért-e azzal, hogy a balatonfőkajári és más kiemelt vasúti vonalak mellett lév ö

vasútállomását mihamarabb fel kellene újítani ?

3_ Mikorra várható a balatonfőkajári és a hasonló leromlott állapotban lévő vasútállo-

mások felújítása?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013. június 12 .

Tisztelettel,

Pál Béla

országgyűlési képviselő

MSZP
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